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Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. lägga anmälan till handlingarna. 

 

§ 9 Tertialrapport 1 Kyrkogårdsnämnden 

  

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna förvaltningens redovisning av tertialrapport 1 och 

överlämna den till kommunstyrelsen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2014-04-30, Dnr 1.2-728/2014. Kyrkogårdsnämnden gör i 

tertialrapport 1 för 2014 bedömningen att uppsatta mål och 

åtaganden i huvudsak kommer att uppnås och genomföras under 

året. Den ekonomiska prognosen visar på ett överskott på 5,1 mnkr.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog att nämnden beslutar att 

1. godkänna förvaltningens redovisning av tertialrapport 1 och 

överlämna den till kommunstyrelsen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

§ 10 Förvaltningschefens information 

 

Mats Larsson informerade från invigningen av det Nya krematoriet 

på Skogskyrkogården den 12 maj. Drygt 100 inbjudna gäster deltog 

vid invigningen. Tal hölls av borgarrådet Regina Kevius (M) och 

arkitekt Johan Celsing. Plaketten för Kasper Salinpriset 2013 

avtäcktes av nämndens ordförande Annette Lundquist Larsson.  

Mats Larsson informerade om inbjudan till bl a nämndens 

presidium från den Europeiska kyrkogårdsorganisationen ASCE, 

där Stockholms kyrkogårdsnämnd är medlem, och dess årliga 

konferens. Konferensen genomförs i Barcelona den 2-4 oktober. 

Förvaltningen kommer att representeras av två chefstjänstemän. 

Förvaltningen föreslog att även nämndens ordförande och vice 

ordförande deltar vid konferensen.  
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Kyrkogårdsnämnden beslutade att nämndens ordförande och 

vice ordförande deltar vid konferensen.  

 

§ 11 Övriga frågor. 

 

Annette Lundquist Larsson frågade förvaltningen om dagsläget för 

utbyggnaden av Bromma Kyrkogård. Karin Söderling informerade 

om pågående dialog med entreprenören SH Bygg och aktuella 

åtgärder under våren för att komma tillrätta med markproblemen. 

Förhoppningen är att delar av de nya gravkvarteren kan tas i bruk 

under hösten. 

 

Magnus Jarnling frågade förvaltningen om vilka remissvar som 

avgetts av andra organisationer kring förslaget om att de 

kommunala huvudmännen skall omfattas av en enhetlig 

begravningsavgift. Mats Larsson svarade att förvaltningen endast 

har kunskap om branschorganisationen SKKF:s svar på remissen 

och redovisade i korthet detta svar för nämnden. 

 


